
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty 

Rady Miejskiej w Piastowie w roku 2024 

 

Komisja Oświaty w 2024 roku do kwietnia liczyła 8 członków : 

1. Pani Aneta Czyż-Pachołek przewodnicząca komisji 

2. Pani Anna Kruszewska członek komisji 

3. Pan Marek Kubicki członek komisji 

4. Pan Jarosław Kurdziel członek komisji 

5. Pani Monika Kwatek członek komisji 

6. Pan Grzegorz Parys członek komisji 

7. Pan Krzysztof Smolaga członek komisji 

8. Pani Ewa Witak członek komisji 

Komisja Oświaty w 2024 roku po wyborach samorządowych liczyła 6 członków: 

1. Pani Magdalena Wdowińska-Schabek przewodnicząca komisji 

2. Pani Aneta Czyż-Pachołek członek komisji 

3. Pani Monika Kwatek członek komisji 

4. Pani Marzena Woźniak członek komisji 

5. Pan Marek Kubicki członek komisji 

6. Pan Rafał Nowakowski członek komisji 

  Na posiedzeniach Komisji w 2024 roku byli obecni również: 

1. Burmistrz Miasta Piastowa Pan Tomasz Jankowski 

2. Wiceburmistrz Pani Urszula Skrzypczak 

3. Dyrektor CUO Pani Katarzyna Wąsińska-Jano 

4. Księgowa CUO Pani Sylwia Gawrońska 

5. Dyrektorzy piastowskich szkół i przedszkoli 

 

W 2024 roku komisja spotkała się sześć razy. Zorganizowane posiedzenia 

Komisji Oświaty miały wymagane quorum. Zgłaszane przewodniczącej 

nieobecności radnych na posiedzeniach zostały przed posiedzeniem 

usprawiedliwione, co znalazło stosowną adnotację na listach obecności z 

posiedzeń prac komisji. W 2024 roku posiedzenia komisji były przeprowadzone 

w formie stacjonarnej i zdygitalizowane, dlatego też nie sporządzano z nich 

protokołów w formie papierowej. Każde posiedzenie komisji zostało utrwalone 



na nagraniu na dyktafonie. Jedna z Komisji odbyła się w Szkole Podstawowej nr 

3 w Piastowie, pozostałe Komisje odbyły się w Sali Rady Miejskiej w Piastowie. 

W grudniu 2024 przewodnicząca komisji wzięła udział w posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Ochrony Środowiska na której przedstawiła stanowisko 

Komisji Oświaty dotyczące budżetu na 2025 rok.  

Na posiedzeniach Komisji w 2024 roku : 

 Zatwierdzono sprawozdanie z prac Komisji w 2023 r. 

 Przedstawiono plan pracy Komisji na 2024 r. 

 Zaopiniowano projekt uchwały w sprawie regulaminu dotyczącego 

niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Miasto Piastów 

 Zaopiniowano wykonanie budżetu miasta Piastowa za 2023 r. w zakresie 

działania Komisji. 

 Omówiono współpracę Komisji Oświaty z Zastępcą Burmistrza Miasta 

Piastowa w zakresie działania Komisji 

 Przedstawiono i podsumowano wnioski Komisji Oświaty do projektu 

budżetu  Miasta Piastowa na 2025 rok 

 Zaopiniowano projekty: budżetu Miasta Piastowa na 2025 rok i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piastowa na lata 2025-2041 

W 2024 roku Komisja zajmowała się także poniższymi zadaniami: 

 analizowaniem i opiniowaniem uchwał dotyczących budżetu w roku 2024 

w zakresie kompetencji komisji oraz sformułowaniem opinii w tej sprawie, 

 wizytą w placówkach oświatowych Miasta Piastowa i zapoznawaniem się 

ze specyfiką trudności wynikających z prowadzeniem placówek 

oświatowych, w tym w przygotowaniu ich do nowego roku szkolnego, 

 analizowaniem informacji dot. organizacji roku szkolnego 2024/2025 na 

podstawie arkuszy organizacji pracy placówek oświatowych, ze 

szczególnym uwzględnieniem wyników rekrutacji do klas I-szych i 

prognozy demograficznej na następne lata,  

 monitorowaniem i analizowaniem na bieżąco struktury dochodów i 

wydatków w oświacie,  

 współpracą z Komisjami wchodzącymi w skład Rady Miasta, 

 analizowaniem i opiniowaniem wniosków składanych do budżetu miasta 

przez Dyrektorów placówek oświatowych naszego miasta,  



 bieżącym analizowaniem i opiniowaniem projektów uchwał Rady Miasta 

w sprawach dotyczących oświaty,  

 reprezentowaniem Komisji przez ich członków w uroczystościach 

organizowanych przez placówki oświatowe i inne organizacje oświaty na 

terenie miasta i powiatu 

 omawianiem spraw bieżących wynikających z funkcjonowania Komisji 

Wszystkim członkom Komisji dziękuję za współpracę w roku 2024, za 

zaangażowanie w rozwój edukacji w naszej społeczności miasta Piastowa. 

Doceniam Wasz czas poświęcony na spotkania Komisji, analizy i merytoryczne 

dyskusje, które mają na celu wprowadzenie pozytywnych zmian w naszym 

systemie oświaty. Dziękuję władzom miasta Piastowa na czele z Panem 

Burmistrzem Tomaszem Jankowskim i Panią Wiceburmistrz Urszulą Skrzypczak 

za wsparcie i pomoc. Dzięki Waszym wskazówkom i cennym radom mogłam 

wdrożyć się w strukturę i funkcjonowanie Komisji. Dziękuję Kierownikowi Biura 

Rady Pani Annie Ponder za merytoryczne przygotowanie i wprowadzenie do 

Komisji. Mam nadzieję, że kolejny rok będzie równie owocny, a realizacja 

wspólnych celów w dziedzinie oświaty przyniesie nam wszystkim satysfakcję i 

zadowolenie z wykonywanej przez nas funkcji.  

 

                                                                          

 

                                                                         Przewodnicząca Komisji Oświaty 

                                                                         Magdalena Wdowińska-Schabek 

 

 


